附件2 Annex2

承诺书
Letter of Commitment for Copyright 

本单位/本人就报送作品《                                》（发表/发布时间为    年  月  日）的版权和内容承诺如下:

We/I hereby undertake the copyright and content of the submitted works “        ” (publish /issue date:       ) as follows: 

1.本单位/本人保证具有签署本承诺书并履行相应义务的权利和授权。

i. We/I guarantee that we/I have the right and authorization to sign this letter of commitment and perform the corresponding obligations.
2.本单位/本人保证对报送作品拥有完整独立著作权、版权、邻接权及信息网络传播权及转授权。

ii. We/I guarantee that we/I have complete and independent authorship, copyright, neighboring right, the right of communication through information network and sublicensing right for the submitted works.

3.本单位/本人保证所报送作品的版权和内容符合“安逸四川”文旅宣传优秀作品评选相关要求，并根据“安逸四川”文旅宣传优秀作品评选相关要求提供授权作品的各类版权证明文件，“安逸四川”文旅宣传优秀作品评选对版权证明文件的审核行为不减免我单位/本人的任何责任。

iii. We/I guarantee that the copyright and content of the submitted works meet the relevant requirements of “Relaxed Life in Sichuan” Excellent Works Selection in Culture and Tourism Promotion, and we/I will provide various copyright proof documents for authorized works as required. The review of copyright proof documents in “Relaxed Life in Sichuan” Excellent Works Selection in Culture and Tourism Promotion does not relief any liabilities borne by we/I. 

4.本单位/本人保证所报送作品的版权和内容不会违反任何法律法规、不会侵犯任何第三方的版权及其他合法权利，对由于授权作品的内容或权利瑕疵引发的争议或权利纠纷承担全部法律责任，并承担由此给“安逸四川”文旅宣传优秀作品评选及相关单位/个人造成的全部损失。

iv. We/I guarantee that the copyright and content of the submitted works will not violate any laws and regulations, nor infringe the copyright and other legal rights of any third party. We/I assume full legal responsibility for any disputes or rights issues arising from defects in the content or rights of the licensed work, and bear all the losses to relevant units/individuals arising from “Relaxed Life in Sichuan” Excellent Works Selection in Culture and Tourism Promotion.

5.本单位/本人保证所报送作品的相关作品及作者信息真实有效，并在发生版权纠纷时及时提交上述信息。

v. We/I guarantee that relevant works and author information of the submitted works are true and valid, and will submit the above information in a timely manner in case of any copyright dispute.

6.本承诺书附件：著作权人的身份证明，包括身份证、营业执照等有效证件的复印件。

vi. Attachment to this letter of commitment for copyright: identity document of the copyright owner, including copies of valid documents such as ID card, business license, etc.

特此承诺！

承诺单位/人 Committed Party (unit/individual): 

联系电话 Contact: 
地   址 Address:
签 署 日 期Date:
